
Zápisnica zo zasadnutia výboru Limba turist dňa 8. 4. 2024

Prítomní: Igor Bazovský, Dana Pecnová, Lýdia Valentová, Oľga Sedliaková

Program:   
1) Zhodnotenie turistických akcií v prvom štvrťroku 2024
2) Príprava členskej schôdze
3) Správa s stave financií 
4) Rôzne

1) Zasadnutie  otvoril  predseda  Igor  Bazovský,  ktorý  konštatoval,  že  sa  na  rok  2024  podarilo
zostaviť bohatý program plánovaných akcií.  Informoval prítomných o viacdňových turistických
akciách zrealizovaných v prvom štvťroku – 54. zimnom zraze turistov a stretnutí TOM KST na
Donovaloch, ktorého sa cez náš klub zúčastnilo 17 turistov – pre absenciu snehu sa uskutočnili len
pešie túry – zraz bol napriek tomu účastníkmi veľmi pozitívne hodnotený. Druhou zrealizovanou
akciou bola 4-dňová pešia turistika pod vedením Maji Mikovej v Dunajsko-ipeľskom národnom
parku  (9  turistov).  Iné  akcie  (Banská  Štiavnica,  Nízke  Tatry,  Schneeberg)  sa  nezrealizovali  v
dôsledku zlých klimatických podmienok (absencia snehu, víchor). Mimo plánu sa uskutočnila pešia
turistika  v  poľsko-slovenskom  pohraničí  pod  vedením Doda  Beleša  ktorej  sa  okrem limbákov
zúčastnili aj turisti z klubov Apollo a Vinohrady.

2) Hlavným bodom zasadania bola príprava členskej  schôdze – schválil  sa navrhnutý program,
ktorého súčasťou bude zhrnutie činností jednotlivých sekcií za rok 2023. Oľga Sedliaková podá
správu jednodňových peších akciách a stave členstva, Igor Bazovský o viacdňovej pešej a lyžiarskej
turistike a Dana Pecnová bude informovať o jedno- a viacdňových cykloakciách. Ohľadom správy o
činnosti  sekcie  rodičia  s  deťmi  bude  oslovená  Mirka  Grešková.  Paľo  Slodičák  zorganizuje
záverečný  bod   programu  schôdze  –  tombolu,  zabezpečí  nákup  predmetov  do  tomboly  a  jej
realizáciu (tento bod s ním prediskutovali prítomní členovia výboru telefonicky).

3) Lýdia Valentová informovala o stave financií na účte Limba turist a konštatovala, že výdavky za
minulý rok boli vyššie ako príjmy – táto situácia je naďalej neudržateľná, a preto výbor schválil
nasledovné návrhy: Zrušia sa rodinné zľavy a zavedie sa samostatné členské pre klub LIMBA turist,
ktoré sa bude prvýkrát platiť v roku 2025 vo výške 10 Eur pre všetkých členov klubu aj keď platia
známku KST.  Odôvodnenie: Klub LIMBA turist organizuje množstvo turistických akcií, o ktorých
sú  všetci  členovia  informovaní,  a  môžu  sa  ich  zúčastňovať,  ale  nedisponuje  dostatočnými
finančnými  prostriedkami,  ktoré by pokryli  výdavky  na réžiu klubu:  napr.  prenájom miestnosti,
občerstvenie na členskej schôdzi,  nákup alebo servis turistického materiálu, vedenie administratívy
a účtovníctva, poplatky za registráciu ku 2 %, poplatky za web, ako aj  výdavky na preplatenie
vedúcim, ktorí organizujú akcie.

4) Rôzne –  Igor  Bazovský informoval  o  nákupe  lode  Pálava  schválenom na  predchádzajúcom
zasadnutí výboru – jedným z dôvodov nákupu bola potreba vyčerpať prostriedky  z 2% za rok 2022
do konca roku 2023 – tieto by inak pripadli v prospech štátu. K novej lodi bude treba tento rok
dokúpiť  príslušenstvo  (vesty,  pádla,  pumpu),  s  čím  prítomní  členovia  výboru  súhlasili.   Ďalej
informoval, že dve staršie lode značky Pálava museli byť dané do opravy koncom roku 2023 –
oprava bola zrealizovaná začiatkom roku 2024. Z úloh navrhnutých na predchádzajúcej schôdzi sa
zatiaľ nepodarilo zrealizovať výrobu banner.  Výbor tiež schválil  prijatie ďalších nových členov:
Jany Hajdúchovej, Emöke Vargovú a Júliusa Astaloša.

Zapísal: Igor Bazovský                                                             V Bratislave 8.4.2024


